
Szentkirályszabadja Község 
Pénzügyi-Gazdasági-és Ügyrendi Bizottsága 
8225. Szentkirályszabadja 
Petőfi u. 12. 
Szám: 2/2017 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Szentkirályszabadja Község Önkormányzat Pénzügyi-Gazdasági- és 
Ügyrendi Bizottságának 2017. május 24-én 14.00 órai kezdettel megtartott ülésén. 
 
Ülés helye: Községháza, 8225. Szentkirályszabadja, Petőfi S. u. 12. 
 
Jelen vannak: Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök, Kovácsné Szabó Csilla 
bizottsági tag, Öveges János bizottsági tag, Gyarmati Katalin polgármester, Dobi 
Sándorné képviselő, Szabó Péter alpolgármester 
Állandó meghívottak közül: Szántód László jegyző, Doviscsák Tamás pénzügyi 
csoportvezető 
Jegyzőkönyvvezető: Németh Sándorné 
 
Napirend:    

1.) Beszámoló a helyi önkormányzat 2016. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról 

2.) Beszámoló a Balatonalmádi Szociális Alapszolgáltatási Központ 2016.évi 
költségvetéséről 

3.) Összefoglaló jelentés a 2016. évben végzett belső ellenőrzések értékeléséről 
4.) Az Önkormányzat 2016.évi költségvetési rendeletének módosítása 
5.) Beszámoló az Önkormányzat 2016.évi költségvetéséről – zárszámadási 

rendelet elfogadása 
6.) Szentkirályszabadjai Szivárvány Óvoda intézményi átszervezése - 

döntéshozatal 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök köszöntötte a megjelent Kovácsné Szabó 
Csilla bizottsági tagot, Öveges János bizottsági tagot, Dobi Sándorné képviselőt, 
Szabó Péter alpolgármestert, Gyarmati Katalin polgármestert, Szántód László 
jegyzőt és Doviscsák Tamás pénzügyi csoportvezetőt.  
Megállapította, hogy a bizottság teljes létszámmal - 3 fővel - határozatképes.  
Ismertette a kiküldött írásos napirendet, amelyet a jelenlévő bizottsági tagok 
egyhangúlag – 3 igen szavazattal - határozathozatal nélkül elfogadtak. 
 

1. napirend - Beszámoló a helyi önkormányzat 2016. évi gyermekjóléti 
és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 
 

Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök ismertette a napirendet. Törvény írja elő, 
hogy minden év május 31-ig átfogó értékelést kell készíteni a gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatok ellátásáról. Az anyag két részből tevődik össze, egyik 
részét adja a Balatonalmádi Család és Gyermekjóléti Központ vezetőjének 
beszámolója, a másik részét pedig a Hivatal által készített beszámoló teszi ki. A 
holnapi testületi ülésen Báles János úr képviseli a Balatonalmádi Család és 
Gyermekjóléti Központot, esetleges kérdéseinket feltehetjük neki. 
Javaslom a beszámoló elfogadását a Képviselő-testület felé. 
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A bizottsági tagok részéről nem hangzott el ellenvélemény, Sikosné Szücs Marianna 
bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirendet. 
Aki egyetért az írásos előterjesztésben foglaltak szerint a helyi önkormányzat 2016. 
évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló beszámoló 
elfogadásával, kérem, kézfeltartással szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta: 

6./2017.(V.24.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi 
Bizottsága javasolja a helyi önkormányzat 2016. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló beszámoló elfogadását a Képviselő-
testület felé. 
 

2. napirend - Beszámoló a Balatonalmádi Szociális Alapszolgáltatási 
Központ 2016.évi költségvetéséről 

 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök ismertette a napirendet. A Balatonalmádi 
Szociális Alapszolgáltatási Központ elkészítette a 2016-os költségvetési évről szóló 
pénzügyi beszámolóját, melyet láthattunk az előterjesztésben.  
Ez az évi beszámoló kapcsolódik és részét képezi az önkormányzat 
zárszámadásának 
Jó hír, ahogy az előterjesztésben is láthattuk, hogy visszautalásra kerül július 15-ig 
1.952.231,-Ft.  
Javaslom a beszámoló elfogadását a Képviselő-testület felé. 
A bizottsági tagok részéről nem hangzott el ellenvélemény, Sikosné Szücs Marianna 
bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirendet. 
Aki egyetért az írásos előterjesztésben foglaltak szerint a Balatonalmádi Szociális 
Alapszolgáltatási Központ 2016.évi költségvetéséről szóló beszámoló elfogadásával, 
kérem, kézfeltartással szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta: 

7./2017.(V.24.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi 
Bizottsága javasolja a Balatonalmádi Szociális Alapszolgáltatási Központ 2016.évi 
költségvetéséről szóló beszámoló elfogadását a Képviselő-testület felé. 
 

3. napirend - Összefoglaló jelentés a 2016. évben végzett belső 
ellenőrzések értékeléséről 
 

Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök felkérte Doviscsák Tamás pénzügyi 
csoportvezetőt a napirend ismertetésére. 
 
Doviscsák Tamás pénzügyi csoportvezető: A belső ellenőri tevékenységet kistérségi 
szinten ellátó Szántó és Társa Bt. elkészítette a jelentést, mely a vonatkozó Korm. 
rendeletben foglaltak szerint tartalmazza a belső ellenőrzés által végzett (éves) 
tevékenység bemutatását. Az ellenőrzési jelentést a zárszámadási beszámoló 
részeként a Képviselő-testületnek jóvá kell hagynia. 
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A 2015. év ellenőrzése kapcsán feltárt hiányosságok egyeztetésre kerültek a MÁK-
kal és a belső ellenőrökkel. Volt, ami a 2015. évet és volt, ami a 2016. évet érintette. 
A 2016. évi beszámolóban lehet rendezni a főbb tételeket. A bankbetét és a 
pénzmaradvány 2016-ban kerül elszámolásra, s a helyére kerül. Még van 
folyamatban néhány javítandó tétel, amelyek rendezéséről intézkedési terv készül 
felelős személy megjelölésével. 
Az ellenőrzés során büntető-, szabálysértési, kártérítési, illetve fegyelmi eljárás 
megindítására okot adó cselekmény, mulasztás, vagy hiányosság gyanúja nem 
merült fel.  
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök megköszönte a tájékoztatást és 
szavazásra bocsátotta az összefoglaló jelentést a 2016. évben végzett belső 
ellenőrzések értékeléséről. 
Aki egyetért az írásos előterjesztésben foglaltak szerint a belső ellenőri jelentés 
elfogadásával, kérem, kézfeltartással szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta: 

8./2017.(V.24.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi 
Bizottsága javasolja az összefoglaló jelentés elfogadását a 2016. évben végzett 
belső ellenőrzések értékeléséről a Képviselő-testület felé. 
 

4. napirend - Az Önkormányzat 2016.évi költségvetési rendeletének 
módosítása 

 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök: A 2016. évi zárszámadási rendelet 
elfogadása előtt szükséges még az évközi előirányzat módosításokat beépíteni, 
hozzárendelni a tényleges zárszámadáshoz intézményenként. 
Felkérte Doviscsák Tamás pénzügyi csoportvezetőt a napirend ismertetésére. 
 
Doviscsák Tamás pénzügyi csoportvezető: Az előirányzat módosítását alapvetően a 
pótlólagos működési és felhalmozási támogatások beépítése indokolta, a 
költségvetési működési bevételek javára beérkezett támogatási összegek 
előirányzatosítása, ezzel együtt a költségvetési kiadási összeg emelése került be az 
előirányzat módosítási javaslatba. Az intézményi költségvetések módosítása 
pótlólagos irányítószervi támogatás emelést nem eredményezett. A megemelt kiadási 
összeg az önkormányzatnál 2016. évben nem teljesül, a működőképesség 
megőrzésére folyósított támogatást letétbe helyeztük, a kiadás teljesítése 2017-re 
húzódik át. 
A gazdálkodás tervszerűsége, eredményessége az évközi finanszírozási nehézségek 
ellenére megfelelő volt. A működőképesség fenntartásában nem volt probléma, 
kötelezettségeinknek minden esetben eleget tettünk. 
 
Dr. Kun Gazda Melinda képviselő 14.12 órakor megérkezett. 
 
Kovácsné Szabó Csilla képviselő: Hogyan kell értelmezni a 41.740 E Ft tartalékot? 
Szabadon felhasználható? 
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Doviscsák Tamás pénzügyi csoportvezető: Nem, az utak karbantartására 
fordíthatjuk a támogatási célnak megfelelően. 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök megköszönte a tájékoztatást és a 
pénzügyi csoport munkáját. 
 
Gyarmati Katalin polgármester szólt a pénzügyi csoport leterheltségéről, a szerény 
anyagi lehetőségekről, amelyek azt eredményezik, hogy nem sikerül a testület által 
biztosított létszámbővítés. 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök szavazásra bocsátotta az Önkormányzat 
2016.évi költségvetési rendeletének módosítását. 
 Aki egyetért az írásos előterjesztésben foglaltak szerint az Önkormányzat 2016. évi 
költségvetési rendeletének módosításával, kérem, kézfeltartással szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta: 

9./2017.(V.24.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi 
Bizottsága javasolja az Önkormányzat 2016.évi költségvetési rendeletének 
módosítását Képviselő-testület felé. 
 

5. napirend - Beszámoló az Önkormányzat 2016.évi költségvetéséről – 
zárszámadási rendelet elfogadása 

 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök: Áttanulmányozhattuk a részletes, 
szöveges és táblázatokkal alátámasztott beszámolót. Megkérdezem Doviscsák 
Tamás pénzügyi csoportvezetőt, szeretné-e kiegészíteni, értékelni. 
 
Doviscsák Tamás pénzügyi csoportvezető: Nem mennék bele a részletekbe, 
kérdésekre szívesen válaszolok. 
Minden követelés, kötelezettség esetében az egyeztetések megtörténtek. A 
beszámolót a Mák-kal egyeztettük, határidőben leadásra került. Ismert okból az 
önkormányzat 2016. évi pénzforgalmának 2/3-a a Polgármesteri Hivatal számláján 
bonyolódott, amely sok hibalehetőséget hordozott, jelentősen megnehezítette és 
növelte a pénzügyi csoport munkáját. 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök: Javaslom a zárszámadási beszámoló 
elfogadását. 
 
A bizottsági tagok részéről nem hangzott el ellenvélemény, Sikosné Szücs Marianna 
bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirendet. 
Aki egyetért az írásos előterjesztésben foglaltak szerint az Önkormányzat 2016. évi 
költségvetéséről szóló zárszámadási rendelet elfogadásával, kérem, kézfeltartással 
szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta: 
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10./2017.(V.24.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi 
Bizottsága javasolja az Önkormányzat 2016.évi költségvetéséről szóló zárszámadási 
rendelet elfogadását a Képviselő-testület felé. 
 

6. napirend - Szentkirályszabadjai Szivárvány Óvoda intézményi 
átszervezése - döntéshozatal 
 

Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök: 2017. március 30-i ülésünkön már 
döntöttünk arról, hogy a Szentkirályszabadjai Szivárvány Óvoda intézményben 
átszervezést hajtunk végre. 
Ennek alapján véleményt kértünk az intézmény alkalmazotti közösségétől és a szülői 
szervezettől. A beérkezett dokumentumok alapján mind az intézmény alkalmazotti 
közösség, mind a szülői szervezet támogatta az átszervezést. 
A véleményezési eljárás lefolytatása után hozhatunk döntést az intézmény 
átszervezéséről, ami tartalmazza az iskolai telephely megszüntetését, a telephelyhez 
kapcsolódó vagyon megszüntetését illetve a kapacitásbővítéshez szükséges létszám 
módosítását. 
Javaslom az intézményi átszervezés végrehajtását. 
 
A bizottsági tagok támogatták a javaslatot, Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök 
szavazásra bocsátotta a napirendet. 
Aki egyetért az írásos előterjesztésben foglaltak szerint a Szentkirályszabadjai 
Szivárvány Óvoda intézményi átszervezésével, kérem, kézfeltartással szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta: 

11./2017.(V.24.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé a Szentkirályszabadjai Szivárvány 
Óvoda intézményi átszervezési döntés meghozatalát. 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök ismertette az óvoda intézmény 
átszervezéséhez kapcsolódó, módosítandó alapító okirat tervezetet. Az ismertetést 
követően javasolta, hogy a bizottság fogadja el a Szivárvány Óvoda alapító 
okiratának módosítására vonatkozó tervezetet valamint az új egységes szerkezetű 
alapító okirat tervezetet.  
 
A bizottsági tagok támogatták a javaslatot, Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök 
szavazásra bocsátotta azt. 
Aki egyetért a Szentkirályszabadjai Szivárvány Óvoda alapító okiratának módosítási 
tervezetével és elfogadja az új egységes szerkezetű alapító okirat tervezetet, kérem, 
kézfeltartással szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta: 
 
 
 
 

5 
 






